

Sundsvalls Biodlarförening

Styrelsemöte 2017-04-25

Närvarande

Ordf.	Esko Wiklund	
Sekr.	Eva Henriksson	
Kassör	Lars Åkerlund	
Ledamot	Lotta Wängdahl	
Ledamot	Lars-Otto Sislegård	
Ledamot	Roger Westin	
Suppleant	Goldith Vilpula	ej närvarande
Suppleant	Carina Nylander	ej närvarande

§1. Mötet öppnas och godkänns av alla närvarande

§2. Föregående protokoll läses upp och godkänns

§3. Ekonomirapport: Handlat termosar, muggar mm till Bisurren. När vi inte har möjlighet att använda oss av vanliga lokalen så saknar vi alla tillbehör inkl. fikabröd.

Utgifter denna månad -2000 kr

§4. Rapporter

1. Eva Henriksson rapporterar om hemsidan och facebook. 120 st. var in och tittade på sidan på senaste bisurret.
2. Seminariet finns på USB sticka hos Esko om nån vill ha
3. 17 st. deltagare kom på senaste Bisurr: Vi var på danslogen på Norra berget, helt utan köksutrustning. Ställa ihop borden nästa gång så det hörs bättre och ta med mikrofon och högtalaren. Vad ska vi ha för lokal nästa gång? HSB Skönberg? Vi kollar upp olika alternativ.
4. Konferensen i Härnösand var en trevlig kunskapsträff med massa ätbart att testa.
5. Arkivering av äldre matl kommer att ske på kulturmagasinet 300 kr hyllmeter. Mötet godkänner att vi startar upp arkivering. Ansökan skickas in av Lars Åkerlund.
6. Detaljerna om ändrandet av datum för bisurret kommer i nästa svärmlad. Christin Strömberg kommer att närvara.
7. Inga övriga rapporter

§5.

1. Växter och plantering. Lars sätter ihop något att visa på bisurret. Christin Strömberg kommer och föreläser om Zanzibar.
2. Lars berättar om Nybörjarkursen och att den 24/5 kommer mentorerna att presenterar sig för deltagarna. (Esko, Torsten och Lars) Lars tar fram ett underlag för mentorskapet.
3. Esko pratar med Anette Tjernberg ang. ledig lokal den 13 aug Lötsöndag. 9-15 istället för 12-15. Återkommer med plan B. Lars efterfrågar en budget. Ex på utgifter Lokalhyra, mat exv. korv eller kaffe försäljning, Utställningen, Bengt? Mtrl från SPR? Kan Christin visa sitt under den dagen? Båtutflykt med medvind Anmälan och betala själv.
4. Stensandsdagarna mötet röstar för att vi deltar. 15-16 september.

§6. Inga övriga ärenden

Lars-Otto är fikansvarig på nästa möte

§7. Nästa möte 30 maj 18:30-21:00 Tisdag

§8. Mötet avslutas

Ordförande
Esko Wiklund

Sekreterare
Eva Henriksson